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Stalnoj komisiji za fetve u Saudiskoj  Arabiji  postavljeno pitanje (broj fetve 6774/22
tom, 147 str.): �Da li je  dozvoljeno piti pivo (bira) na kojem je napisano
?bezalkoholno?? Pa su  odgovorili: ?Ako njeno konzumiranje u velikoj koli?ini opija
onda nije  dozvoljeno njeno pijenje bez razlike u maloj ili velikoj koli?ini, jer  se tada
smatra alkoholom, a alkohol  nije dozvoljeno piti, a ako njeno  konzumiranje u
velikim koli?inama ne opija onda je dozvoljeno njeno  konzumiranje, jer se tada ne
smatra alkoholom. Mjerilo je to da li opija  ili ne, a nije mjerilo u onome �ta je
napisano na njoj?. Fetvu  potpisali �ejhovi Bin Baz, Abdur-Rezak Afifi, Abdullah bin
Gudejan,  Abdullah ibn Ku�ud.</p>  
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